
Zápis ze zasedání Výkonného výboru divize přírodních okruhů 

CAMS 

ze dne 9.10.2023 

 

 

Přítomni: 

Petr Civín, předseda výkonného výboru 

Antonín Malaník, člen 

Petr Ožana, člen 

David Hanzalík, člen 

Richard Karnok, člen 

Zasedání proběhlo formou konferenčního hovoru 

 

 

Program: 

1. Schválení výsledků Mistorvství a přeboru ČR na přírodních okruzích za rok 

2023 

2. Hodnocení sezóny 2023 

3. Předběžný kalendář pro rok 2024 

4. Protest jezdce Jiřího Petrly 

5. Slavnostní vyhlášení výsledků sezony 2023 

6. Diskuse 

7. Závěr 

 

1. Schválení výsledků Mistrovství a přeboru ČR na přírodních okruzích za rok 

2023 

 

Předseda VV přivítal všechny účastníky, poděkoval za jejich celoroční práci. Ocenil 

nasazení a aktivitu nejen členů VV, ale všech sportovních komisařů a dalších 

činovníků, kteří se na organizaci závodů podílejí ve svém volném čase. 

Předložil ke schválení tabulku výsledků pro sezonu 2023, celkové pořadí, kterou 

připravil pan R.Karnok. Informoval o administrativním pochybení, na které 

prostřednictvím stížnosti upozornil jezdec Jiří Petrla.  Následně doporučil, aby byly 

body započítané všem jezdcům, tak jak tomu bylo v minulých sezonách, byť 

nestartovali ani na jednom přírodním okruhu. 

Zdůraznil, že je nutné dohlížet, informovat a následně kontrolovat správce webu 

motocams.cz, aby vkládal zásadní a požadované informace na web, tyto aktualizoval 

tak, aby nedocházelo k pochybnostem. 

Jednání pokračovalo konstatováním, že jezdci Polské motocyklové federace (PZM), 

kteří se účastnili závodů při Ceně Slovenska na Slovakiaringu a při Velké ceně 

Bohumila Staši, bodovali pouze do polského šampionátu a platily pro ně propozice 

PZM. 

Výše uvedené bylo vzato v úvahu při tvorbě konečných výsledků sezony 2023. 

VV Hlasoval – schválení výsledků Mistrovství a přeboru ČR na přírodních okruzích 

2023 



Pro: všichni;  Proti: 0, Zdržel se: 0 

Výsledky Mistrovství a přeboru ČR na PO 2023 byly schváleny.  

Výsledková listina je přílohou tohto zápisu. 

 

2. Hodnocení sezóny 2023 

 

Předseda VV informoval o průběhu sezóny 2023, ve které se v seriálu přírodních 

okruhů konalo  7 závodních podniků s 12 samostatně bodovanými závody. Vyzdvihnul 

spolupráci se Slovenskou motocyklovou federací (SMF), poděkoval za podíl na 

přípravě a samotném konání sportovních podniků. Poděkoval i za pomoc a spolupráci 

při tvorbě technických předpisů pro třídy Oldtimer a Classic. Ocenil spolupráci 

s polskou federací (PZM). Všichni členové přivítali pozitivně informaci, že spolupráce 

by měla pokračovat i v sezoně 2024. Počet startujících svědčí o vysoké sportovní 

úrovni seriálu, který je v tuto chvíli rozsahem, četností podniků a počtem startujících 

na špičce motocyklových podniků v ČR. 

Předseda VV poděkoval i panu Richardovi Karnokovi za aktivitu v rámci tohoto seriálu. 

Ocenil jeho novinářské dovednosti, psaní článků o akcích a vysoce ohodnotil jeho 

umění komentátora na sportovních podnicích. 

Dále vystoupil P.Ožana a poděkoval p.Civínovi za odvedenou práci při sportovních 

podnicích a připojil i poděkování Báře Civínové, která je velkou oporou. 

 

Hodnocení sezony vzali členové VV na vědomí 

 

3. Předběžný kalednář závodů pro sezonu 2024 

 

Kalendář pro sezonu 2024 vychází z obdobných termínů letošní sezony. 

Předběžný kalendář Mistrovství a přeboru České republiky na přírodních okruzích 

2024 

19.-21. 04. Jarní cena Brna 

08.-09. 06. Kopčany 

21.-23. 06. Dolný Hričov 

19.-21. 07. Slovakia Ring Cena Slovenska 

23.-25. 08. Trenčín 

31. 08.-01. 09. Dymokury 

27.-29. 09. Velká cena Bohumila Staši Masarykův okruh 

 

VV hlasoval 

Pro: všichni; Proti: 0; Zdržel se: 0.  Předběžný kalendář pro sezonu 2024 byl schválen 

 

4. Protest jezdce Jiřího Petrly 

 

VV se zabýval protestem jezdce J.Petrly. K jeho námitkám bylo přihlédnuto 

a výsledková listina konečného pořadí jezdců za sezonu 2023 byla přepracována. 



Opět bylo zdůrazněno administrativní pochybení a bylo poukázáno, že již byly učiněny 

kroky k tomu, aby sezona 2024 proběhla bez obdobných excesů. 

(Protest J.Petrly je přílohou tohto zápisu) 

 

VV hlasoval – schválení řešení protestu J Petrly 

Pro: všichni; Proti:0;, Zdržel se:0. 

Předložené řešení bylo schváleno 

 

5. Slavnostní vyhleášení sezóny přírodních okruhů CAMS 2023 

 

Předseda VV informoval o termínu slavnostního vyhlášení sezony, které se uskuteční 

11.11.2023 na Masarykově okruhu. Všichni budou včas informováni. 

 

Informaci vzali členové VV na vědomí 

 

6. Diskuse 

 

Do diskuse se přihlásil p.Hanzalík a navrhnul úpravu sportovních řádů - hodnocení tak, 

aby se do hodnocení seriálu body započítávaly jezdcům, kteří se zúčastní minimálně 

dvou sportovních podniků (ne samostatně bodovaných závodů, ale podniků) na 

přírodních okruzích.  

 

VV hlasoval o návrhu 

Pro: všichni, Proti: 0, Zdržel se: 0 

VV odsouhlasil změnu ve sportovních řádech dle návrhu p.Hanzalíka 

 

6.  Závěr 

 

Předseda VV poděkoval všem za účast a pozval členy na slavnostní vyhlášení.. 

 

 

Zapsal Richard Karnok 


